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Jik,

SKUPŠTINA CRNE GORE
predsjedniku Aleksi Bečiću

Na osnovu člana 187 i 188 Poslovnika Skupštine Cme Gore, gospodinu Mladenu 

Bojaniću, ministru kapitalnih investicija u Vladi Cme Gore, postavljam sljedeće

POSLANIČKO PITANJE

Poštovani ministre Bojaniću,

Da li ste upoznati sa sudskim sporom Elektroprivrede Cme Gore sa firmom 

"Mehanizacija i programat" u vezi projekta prevođenje vode Zete u akumulaciju 

Krupac i šta u vezi sa tim smatrate da bi bilo optimalno postupanje države, te na koji 
način smatrate da je došlo do problema i koja je njegova suština?

Obrazloženje ću dati na sjednici Skupštine. 

Odgovortražim i u pisanoj formi.

POSLANIK
Momo Koprivica
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SKUPŠTINA CRNE GORE

PODGORICA

Uvaženi,

U skladu sa Poslovnikom Skupštine Crne Gore, u priiogu dostavljamo odgovor na poslaničko 
pitanje poslanika Moma Koprivice, koje je postavljeno u pisanoj formi prije sjednice Skupštine 
Crne Gore, zakazane za 27. maj 2021. godine.

S poštovanjem
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Broj: 01-076/21-5978/2 Podgorica, 26-maj 2021. godine

SKUPSTINA CRNE GORE

PREDMET: Odgovor na poslaničko pitanje poslanika Moma Koprivice

Prije sjednice Skupštine Crne Gore zakazane za 27.maj 2021. godine, poslanik Momo 
Koprivica, dostavio je u pisanoj formi sljedeće

POSLANIČKO PITANJE

Poštovani ministre Bojaniću,

Da 11 ste upoznati sa sudskim sporom Elektroprivrede Crne Gore sa firmom ”Mehanizacija i 
programat” u vezi projekta prevodjenje vode Zete u akumulaciju Krupac i šta u vezi sa tim 
smatrate da bi bilo optimalno postupanje države, te na koji način smatrate da je došlo do 
problema i koja je njegova suština?

Na postavljeno pitanje, Ministarstvo kapitalnih investicija daje sljedeći

ODGOVOR

Poštovani poslaniće Koprivica

Upoznat sam sa ćinjenicom da je firma "Mehanizacija i programat" pokrenula tužbeni zahtjev 
protiv Elektroprivrede Crne Gore u iznosu od preko 7 miliona eura, i da je Privredni sud tj. 
Sudija Blažo Jovanić presudio u korist Mehanizacije i programat kao i da je tu presudu po tužbi 
EPCG Apelacioni sud Crne Gore oborio i ukazao na nedostatke u postupanju Privrednog suda. 
Međutim u ponovnom postupku Privredni sud je ponovo presudio u korist Mehanizacije i 
programat. Stručno-pravni tim EPCG je ponovno ustao žalbom pred Apelacionim sudom Crne 
Gore.

Bez ikakve namjere da komentarišem rad pravosuđa iskazujem očekivanje da će Apelacioni 
sud Crne Gore odlućiti u interesu svih građanki i građana Crne Gore.

Menadžment EPCG na čelu sa novim izvršnim direktorom će svakako preispitati postojeći 
ugovor i sve okolnosti vezane za predmetni slučaj.

Što se realizacije samog projekta tiče kako projekat iz 2016. godine nije dobio odgovarajuću 
ekološku saglasnost, u nacrtu je izrađena nova lokalna studija lokacije praćena strateškom 
procjenom uticaja na životnu sredinu i ista će biti predmet razmatranja Ministarstva ekologije i 
potencijalnog usvajanja Vlade Crne Gore. Ukoliko prostorno-planski dokument bude usvojen 
EPCG će biti u obavezi da izradi novo projektno rješenje koje shodno smjernicama strateške 
procjene uticaja mora riješiti sva ekološka pitanja vezana za projekat prije svega pitanje
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ekološkog proticaja u nizvodnom toku rijeke Zete i doprinos projekta pitanju poplava u 
predmetnim područjima. Ekologija i energetika se u današnjem vremenu moraju sagledavati 
integraino i da bi država podržala realizaciju bilo kog projekta on prvenstveno mora biti ekoioški 
prihvatljiv i dobiti saglasnost Agencije za zaštitu životne sredine.
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